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Skrivelse: Tillgängligheten till våra förskolegårdar 
 
På föregående nämnd (23/5) väckte ett medborgarförslag en bredare fråga om 
tillgängligheten till våra förskolegårdar utanför förskolornas öppettider. Formellt sett så är 
dessa inte allmänna parker varför de inte ingår i stadens planer och styrdokument som 
övriga lekparker gör. Icke desto mindre används de dock av våra invånare. Våra 
förskolegårdar är en stor tillgång och kan utgöra ett bra komplement till redan existerande 
lekparker.  
 
Användning av gårdarna av andra än förskolans verksamhet är dock inte helt problemfritt. 
En ökad användning och ett ökat slitage innebär både en kostnad och mer jobb för 
förskolans personal som kan komma att behöva städa gården när förskoledagen startar. 
 
Med anledning av detta skulle vi villa ställa följande frågor: 
 

1. Är Farsta stadsdelsnämnds förskolegårdar som drivs i stadens regi tillgängliga för 
allmänheten? 

 
2. Är den spontana användningen av våra förskolegårdar utanför förskolans öppettider 

något som stadsdelsförvaltningen och förskoleverksamheterna planerar för? 
 

3. Vad finns det för åtgärder som skulle behöva göras för att våra förskolegårdar 
formellt skulle kunna öppnas upp för allmänheten?


